
Bestyrelsesmøde d. 20.05.2014 

Til stede: Diana, Pia, Lene, Thomas, Erwin 

1.  Referat fra sidste møde. 

     Referatet er godkendt. 

2.  Status på økonomien. 

      Thomas gennemgik økonomien. Den ser fornuftig ud. 2 sponsorater til startbok- 

      sen er indgået. Der er købt en markise til skurvognen. 

3.  Siden sidst. 

      a) Aktivitetsudvalget: Vi har modtaget et referat fra udvalgets møde d. 24.04.2014. 

      b) Baneudvalget: Arne har lovet at ordne infoskiltene. Markisen er monteret på 

           skurvognen. Skolen arbejder videre med de faste folde. 

      c) Stævneudvalget: Der er styr på det. 

4.  Dommerhuse – status. 

       Pia har udfærdiget et brev til sponsoransøgninger med tegninger af Leo Thiel, der 

       anskueliggør, hvad det handler om. 

5.   Hegn på den store fold. 

       Arbejdet er færdigt. 

6.   Container til opbevaring. 

       Skolen vil gerne have alt vores grej gemt af vejen. Vi må være opmærksomme på, 

       hvor vi kan finde en, gerne gratis. 

7.  ”Påskefrokost”. 

      Skeifa Fyn og Skeifa Svendborg holder fælles ”påskefrokost” på Erhvervsforskolen 

       o6.o6.2014 klokken 17. Vi bliver 10 deltagere. 

 



8.  Frivillighed – hvad har vi gjort for at få flere til at hjælpe – hvad kan vi  

     gøre i fremtiden 

      Problemet blev drøftet. Vi blev enige om at punktet skal sættes på dagsordenen 

      til næste møde (brainstorming). 

9.  Eventuelt. 

      Cowboyfesten gøres til en tradition. Vi skal have planlagt en dato sidst i oktober 

      som sidste år. 

       

       

   

 

 


